
                                                                                                
Szczecin dnia 17.01.2023 r. 

Protokół z zebrania zdalnego Rady Osiedla Osów w dniu 17.01.2023 r. 

Plan zebrania dnia 17.01.2023r. 

1.Otwarcie zebrania, stwierdzenie quorum, zatwierdzenie porządku zebrania. 
2.Zatwierdzenie protokołów z ostatnich zebrań. 
3.Podjęcie Uchwały dot. budżetu RO OSÓW na rok 2023. 
4.Przedstawienie Projektu budowy ul.Chłodnej.  
5.Ustalenie dyżurów. 
6.Zamknięcie zebrania. 
 

1. Stwierdzenie quorum. Zatwierdzenie porządku zebrania i wniesienie wniosku o włączenie 
sprawozdania finansowego za rok 2022. Zatwierdzenie protokołów na następnym zebraniu.  

2. Skarbnik RO Dariusz Dziechciarz przedstawił sprawdzanie finansowe za rok 2022r. Budżet został 
wykonany w 98,4%. Głosowano nad przyjęciem sprawozdania – wszyscy za.  

3. Budżet na rok 2023r. wstępnie został przyznany w wysokości 20 400zł, ale z powodu oszczędności w 
budżecie miasta został zmniejszony do kwoty 12 418zł. Budżet w takiej wysokości obejmie diety 
przewodniczącej, które są ustalone ustawowo i część diet członków zarządu. Budżet na rok 2023 zostanie 
zatwierdzony zdalnie po dniu 19.01, ponieważ w tym dniu jest Komisja ds. Inicjatyw Społecznych i będzie 
dyskutowana sprawa wysokości budżetów dla rad osiedli. 

4. Głosowanie w sprawie statutu RO Osów. Rada wnosi propozycje następujących zmiany w statucie :  

 Wydłużenie kadencji o 7 miesięcy (aby wybory do RO nie kolidowały z wyborami 
samorządowymi) 

 Wprowadzenie zapisu o usunięciu radnego osiedlowego, który nie uczestniczy 
nieusprawiedliwiony w 3 kolejnych posiedzeniach  

 Określenie terminu przyjęcia mandatu przez radnego osiedlowego 

 Wydłużenie terminu na wydanie opinii do 30 dni 

 Możliwość organizowania posiedzeń zdalnych pod warunkiem zabezpieczenia oprogramowania 
przez Miasto 

 Wprowadzenie wyborów elektronicznych do rad osiedli 

 Możliwość wyborów uzupełniających, aby uzupełnić skład rady w razie wakatów 

 Umożliwienie pracy radnemu, który zmienił adres zamieszkania 

 Cyfryzacja dokumentów, umożliwienie podpisu elektronicznego 

 



5. Koncepcja projektu ul. Chłodnej. 

Zebranie opuścili wszyscy obecni wcześniej radni osiedlowi poza przewodniczącą oraz sekretarzem. Na 
zebranie dołączyli :  

 - projektant mgr inż. Bogdan BLOCH 

 - Marianna Soroka – przedstawiciel mieszkańców ul. Chłodnej 

 - Wojciech Kopacz - przedstawiciel mieszkańców ul. Chłodnej 

 - Joanna Stołowicz - przedstawiciel mieszkańców ul. Chłodnej  

 - Piotr Kwiecień - przedstawiciel mieszkańców ul. Chłodnej  

Projektant przedstawił koncepcje przebiegu ulicy, omówił przedłożone rysunki. Podczas spotkania 
rozmawiano o konieczności powstania oświetlenia ulicznego, kanalizacji deszczowej – zaprojektowano 
kratki ściekowe daszkowe po obu stronach ulicy. Na całej długości ulicy jest planowany kanał 
technologiczny dla ZDiTMu, który będzie dzierżawiony zainteresowanym firmom. Przebudowa sieci nie 
jest jeszcze zaprojektowana, projektant wyjaśnił, że budowę przejmie ta spółka miejska, której 
inwestycja będzie finansowo najwyższa (ZDiTM ,Wodociągi itp.). Obecna koncepcja to wersja minimum 
wg rozporządzenia jeżeli chodzi o szerokości jezdni, chodników, dróg rowerowych. Nie na całej długości 
ulicy są zaprojektowane chodniki, a wiąże się to z brakiem miejsca na działkach miejskich, 
zaprojektowanie chodnika będzie się wiązać z wywłaszczeniem działek. Obecna wersja jest zgodna z 
planem miejscowym. Ustalono, żeby wyłączyć odcinek ul. Gwiazdy Polarnej (zakreskowana na czarno)  
na tym etapie projektu, aby nie zwiększać kosztów budowy, a ciągłość ulicy będzie zachowana. 
Konsultacje społeczne odbywają się na wniosek Rady Osiedla. 

 
 
Po dyskusji obecnych osób uzgodniono, że w opinii dla ZDiTMu będą następujące wnioski :  

 Wyłączyć z opracowania odcinek ul. Gwiazdy Polarnej, aby obniżyć koszt inwestycji, w taki 

sposób, aby zapewnić ciągłość przejazdu ul. Chłodnej  

 Chodnik i oświetlenie powinny być na całej długości ulicy 

 
 



 
6. Dyżury ustalano. 
 
7. Po wyczerpaniu tematów zebranie Rady Osiedla Osów zakończono. 
 
 
Protokół przygotowała :  
Karolina Trojga 
Sekretarz Rady Osiedla Osów 
 

 

 


